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قایدی زرنگی کرد

ابهران: پنالتی اول استقلال درست نبود

عصرآزادی/سرویس ورزشی: پیشکسوت داوری کشور گفت: خطای صورت گرفته 
روی قائدی بیرون از محوطه جریمه بوده و پنالتی اول استقلال درست نبود.

احمد ابهران در مورد پنالتی های تیم اس��تقلال اظهار داش��ت: پنالتی اول تیم استقلال درست 
نبوده و خطای مدافع تراکتور روی قائدی خارج از محوطه جریمه صورت گرفته و داور به اشتباه 
آن خطا را پنالتی اعلام کرد. وی گفت: در این صحنه باید کمک داور به آقای ناظمی کمک کرده 
و می گفت که خطا بیرون محوطه است. بهترین داور فوتبال کشور در سال 1371 در مورد پنالتی 
دوم استقلال گفت: در این صحنه مدافع تراکتور بی احتیاطی کرده و روی قایدی خطا کرد و داور 
پنالتی گرفت، ضمن اینکه قایدی زرنگی هم کرد تا داور را مجاب به اعلام پنالتی کند. ابهران در 
مورد تکرار پنالتی ها هم گفت: در صحنه اول اخباری جلو آمده و داور بدرستی اعلام تکرار داد، در 
صحنه دوم اصلا مشخص نشد داور چرا دستور تکرار ضربه را داد. این داور پیشکسوت فوتبال کشور 

اعلام کرد: عملکرد داوری در نتیجه بازی تاثیرگذار بوده و پنالتی اول استقلال درست نبود.

تعطیلات 3 روزه سرخپوشان تبریز

شروع تمرینات تراکتور از دوشنبه

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: دور جدید تمرینات تیم تراکتور از روز دوش�نبه 
آغاز می شود.

با پایان بازی تراکتور برابر اس��تقلال تهران در جام حذفی، پاکو خمز س��رمربی تیم تراکتور 
به ش��اگردانش استراحت 3 روزه داد. بازیکنان خارجی و بازیکنان شهرهای دیگر تیم تراکتور 
از همان تهران روانه کش��ور و شهر خود شدند و تنها بازیکنان بومی به تبریز بازگشتند. خمز 
و دس��تیاران خارجی اش هم روانه اسپانیا و رومانی شدند. قرار است دور جدید تمرینات تیم 
تراکتور از س��اعت 12 روز دوش��نبه 26 دی آغاز شود. تیم تراکتور در هفته اول دور برگشت 

لیگ برتر شنبه یک بهمن در تبریز میزبان تیم گل گهر سیرجان است.

ورزشگاه 15 هزاری بناب در انتظار افتتاح

عصرآزادی/س�رویس ورزشی: استاندار آذربایجان ش�رقی و هیات همراه از طرح 
نیمه تمام ورزشگاه ۱۵ هزار نفری ولایت بناب بازدید کردند.

استاندار آذربایجان شرقی به منظور بازدید از پروژه های نیمه تمام و بررسی موانع و مشکلات 
شهرس��تان بناب به همراه حجت الاسلام والمس��لمین بنابی نماینده مردم شهرستان بناب در 
مجلس شورای اسلامی ، حبیب ستوده نژاد مدیرکل ورزش و جوانان استان و مسئولین ارشد 
استان و شهرستان از پروژه نیمه تمام استادیوم ورزشی 1۵ هزار نفری ولایت شهرستان بناب 
بازدید به عمل آوردند. اس��تاندار آذربایجان ش��رقی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم به دنبال 
اتمام پروژه های نیمه تمام به خصوص پروژه های بالای ۵۰ درصد می باشد، گفت: در همین 
راستا امیدواریم پروژه استادیوم 1۵ هزار نفری شهرستان بناب تا پایان سال 1۴۰2 به اتمام و 
بهره برداری برسد. لازم به ذکر است که استادیوم 1۵ هزار نفری شهرستان بناب پیشرفت ۸۵ 

درصدی داشته و منتظر تخصیص اعتبارات برای پایان پروژه می باشد.

پومسه رو آذربایجان شرقی در رده دوم کشور
ورزش�ی:  عص�رآزادی/ س�رویس 
رقابت ه�ای هفت�ه پایان�ی دور رفت 
لیگ دس�ته یک پومس�ه بانوان جام 

نشاط در خانه تکواندو برگزار شد.
اس��تاندارد رده  انف��رادی  پومس��ه  در 
س��نی ۴1 الی ۵۰ س��ال صدیقه فیضی 
از آذربایجان ش��رقی به مقام دوم کش��ور 

دست یافت.
پومس��ه آذربایجان شرقی در سال های 
اخیر پیش��رفت زیادی داش��ته و چندین قهرمان در رده های سنی مختلف در بخش مردان و 

زنان معرفی کرده است.

صعود بلندقامتان نارنجی پوشان به مرحله حذفی

پیروزی والیبال مس سونگون
  عصرآزادی /س�رویس ورزش�ی: 
تی�م والیبال مس س�ونگون ورزقان 
ب�ا برت�ری در هفت�ه نوزده�م لیگ 
یک صعودش ب�ه مرحله پلی آف این 

رقابت ها را قطعی کرد.
نارنجی پوشان والیبال مس در چارچوب 
هفته نوزدهم رقابت های لیگ یک والیبال 
امروز در س��الن ش��هید اقدمی تبریز به 
مصاف ش��مس تهران رفت که شاگردان 
ع��ادل بناکار با نتیجه قاطع س��ه بر یک 

حریف تهرانی خود را شکست دادند. 
مس��ی ها با این برد توانستند صعود خود به مرحله پلی آف لیگ دسته یک را قطعی کرده و 
پس از پایان مرحله گروهی به مصاف حریفی از گروه ب س��ری A بروند. نارنجی پوشان مس 
در حالی صعودش��ان به مرحله پلی آف را قطعی کردند که هنوز س��ه مس��ابقه تا پایان مرحله 
گروهی لیگ یک باقی مانده اس��ت. ش��اگردان عادل بناکار در اولین س��ال تیم داری مس در 
رش��ته والیبال توانس��تند با عملکردی درخش��ان توجه ها را به خود جلب کرده و در صورت 
 صعودشان به لیگ برتر موفقیتی دیگر به ویترین افتخارات باشگاه مس سونگون ورزقان اضافه 

خواهد شد.

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: امیدوارم که با 
حضور VAR دوباره به جامعه آسیایی و جهانی 
برگردیم و آن چه تا الآن حذف ش�ده را جبران 
کنیم. باید ت�لاش کنیم که این اتف�اق تا ۳ ماه 

آینده رخ دهد.
ب��ه گ��زارش ایرن��ا، اختتامی��ه کلاس دانش افزایی 
داوران و کم��ک داوران لی��گ برت��ری و لیگی یکی 
در هتل آکادم��ی فوتبال تهران برگزار ش��د. در این 
کلاس ، مهدی تاج رییس فدراس��یون فوتبال، مهدی 
محمدنبی نای��ب رییس اول و هدای��ت الله ممبینی، 
سرپرست دبیرکلی حضور داشتند. براتی عضو هیئت 
رئیسه فدراسیون فوتبال و خداداد افشاریان به عنوان 
رییس کمیت��ه داوران و برگزارکنن��ده این کلاس ها 

حضور داشتند.
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال در این جلسه 
اظه��ار کرد: خیلی خوش��حالم که در جم��ع داوران، 
پیشکسوتان و هیات رییسه فدراسیون فوتبال هستم. 
ی��اد و خاط��ره پیشکس��وتانی که در جامع��ه داوری 
مرحوم ش��دند، را گرامی می دارم و خیلی از شماها و 
بنده با آن ها خاطره خوبی داش��تیم و جایشان خالی 
اس��ت. پیشکس��وتانی مثل صالحی، نظری، دزفولی، 
غیاثی و خوشخوان که بین ما نیستند، جایشان اینجا 
خالی است. وی افزود: جام جهانی اتفاق خوبی بود که 
تیم ملی ما در آن حضور داش��ت و امیدوارم در همه 
ادوار حض��ور پیدا کنیم. بح��ث داوری، بحث بزرگی 
بود. مهمترین رویداد فوتبالی دنیا، جام جهانی است 
و در بخ��ش داوری، درس ه��ای بزرگی برای ما بود و 
حتما در کلاس به آن اش��اره ش��ده است. داوری در 
جام جهانی با وجود VAR کم اشتباه بود. اینفانتینو 
در همه مس��ابقات شرکت کرد و طوری تنظیم کرده 
بودند که از این ورزش��گاه به ورزش��گاه دیگر برود و 
کوچک بودن کش��ور قط��ر به او کمک ک��رد. تعداد 
زی��ادی از اعضای کمیت��ه داوران فیفا ه��م در قطر 
بودن��د و همه بازی ه��ا را دیدند و با این وجود باز هم 
در داوری آن اش��تباه بود، هر چند که توانس��تند آن 

را مدیریت کنند.
ت��اج همچنین گفت: قبول دارم که به دلیل چرخه 
مال��ی ک��ه در فوتبال اس��ت، داوری کمترین مزایا را 
دارد. داوری در مقایس��ه ب��ا بازیکن��ان و کادر فنی و 
س��ایر موارد، کمترین مزایا را دارند. برای فدراسیون 
فوتبال، نتایج تیم های ملی و داوری در اولویت است، 
هر چند که س��ایر بخش ها هم اولویت خود را دارند. 
همه کمیته ها مهم هس��تند اما نتایج تیم های ملی و 

داوران مورد ارزیابی مردم است.
وی ادام��ه داد: در بخش نتای��ج، امیدوارم تیم های 

نوجوان��ان و جوانان به جام جهان��ی صعود کنند و با 
توجه به این که فوتبال ساحلی و فوتسال و تیم ملی 
بزرگسالان رفتند، باز هم می توانیم به این هدف دست 
پیدا کنیم که همه تیم های ملی به جام جهانی رفته 
باش��ند. وی افزود: به داوری ما انتقاد می شود اما این 
کلاس ها برای این اس��ت که از نظر کیفی آن را رشد 
دهیم. هر چند که از نظر کمی، زیاد هس��تند و باید 
کمتر ش��وند زیرا داوران باید در کوران بازی ها باشند 
و با سوت های زیاد رشد می کنند. برای VAR تعداد 
کمی و بهترین ها را یعنی حدود حدود 7۰ یا ۸۰ نفر 
را آموزش می دهیم زیرا فرصت کمی داریم. کار ساده  
اما پر دردس��ری است. با هر مجموعه ای وارد مذاکره 
می شویم، جایی از آن گره می خورد و مجبوریم بیشتر 
مذاکره کنیم. ممکن است این موانع برای کشورهای 
دیگر اصلا وجود نداشته باشد. ما در کشورهای دیگر 
ب��ه این موانع برنمی خوریم و این موانع به زودی رفع 
می ش��ود. مطمئن باشید که VAR در آینده نزدیک 

می آید.
ت��اج اضافه کرد: VAR چند مزای��ا دارد که اولین 
آن کاه��ش درگیری ه��ا در زمین اس��ت. باید بحث 
تماش��اگران را حل کنیم که هجمه زیادی به داوری 
ایجاد نش��ود. دیر یا زود، بازی ها با حضور تماشاگران 
برگزار می ش��وند و در نتیجه از نظر داوری و کیفیت 
آن باید پیش��رفت کنی��م. نتیجه ای��ن آموزش ها در 
زمین مشخص می شود. شما داوران به پرداختی های 
ما توجهی نکنید زیرا کار بزرگی می کنید و فداکاری 
می کنی��د، چ��ه آن های��ی که اش��تباه کردن��د و چه 

نکرده ان��د. بازیکن حق ندارد ب��ه داور اعترض کند و 
این فقط در کش��ور ما اتفاق می افتد. در این خصوص 
هم نباید فدراسیون، کمیته داوران و کمیته انضباطی 
ب��ه جان کس��ی بیفتند که از جیب خ��ودش در این 
فوتبال هزینه کرده است. از سازمانی که نشود انتقاد 
کرد، مورد احترام هم نیست. یک مدیر باشگاه حداقل 
می تواند بگوی��د که این داور چرا ای��ن گونه قضاوت 
کرد. من بارها به افشاریان گفته ام که اگر اشتباهی در 
بازی وجود داشت، سریعا اعلام کنند و صادق باشند. 
سامانه داوری ما معیوب نیست و هیچ کس تا به حال 
نیامده به ما گزارشی دهد که گیر جای دیگری است. 
باید به مدیر باش��گاه و باش��گاه حق دهیم، هر چند 
ک��ه آن ها هم بای��د ادب را رعایت کنن��د. آن ها باید 
بتوانند انتقاد کنند تا احترام ایجاد شود و ما هم باید 
بپذیریم. باید انتقاد به داوری را بپذیریم و اس��تقبال 
کنیم. افشاریان راجع به دستمزد بارها حرف زده که 
همه این کمبودها، انتقادها و اعتراض ها روی کیفیت 

تاثیر می گذارد.
رئیس فدراس��یون فوتبال در ادامه گفت: امیدوارم 
که با حضور VAR دوباره به جامعه آسیایی و جهانی 
برگردیم و آن چه تا الان حذف شده را جبران کنیم. 
بای��د تلاش کنیم ک��ه این اتفاق تا 3 م��اه آینده رخ 
دهد و آموزش آن هم خاتمه یابد. با مدیران باشگاه ها 
و ورزش��گاه ها جلسه داش��تیم و فردا هم با استقلال 
و پرس��پولیس جلس��ه داریم. هر ورزش��گاهی نتواند 
VAR داش��ته باش��د، داوران به ورزشگاهی می روند 
که این سیستم را داشته باشد. از افشاریان می خواهم 

تعداد داوران را کم کند تا آن ها مس��تمر سوت بزنند 
زیرا این زیادی نه برای خود داور خوب است، نه برای 

لیگ و نه برای فدراسیون.
تاج گفت: اولین سیستم رادیویی ایران را من برای 
فغان��ی گرفتم. علاوه بر فولاد، س��پاهان و نس��اجی، 
ذوب آه��ن و یک باش��گاه دیگر هم خریده اس��ت. به 
هر دلیل��ی از VAR عقب ماندیم. فیفا پریش��ب به 
حرف ه��ای ما گ��وش داد و فدراس��یون آن ه��ا را به 
خط کرده اس��ت. هر چی��زی از نظر فنی و مالی باید 
گفته می ش��د، گفتیم و اکنون توپ در زمین ماست 
و باید پیگیر آن ش��ویم. باید به باشگاه فشار بیاوریم 
تا سیس��تم در باش��گاه ها ایجاد شود. موانعی در خود 
سیستم وجود دارد که باید رفع کنیم و به زودی رفع 
خواهد شد. باید با همین محدودیت ها بهترین شویم.
باشگاه پرسپولیس 3.۵ میلیون دلار از AFC و کلی 
از فیفا طلبکار اس��ت ولی گی��ر ۲۹۰ هزار دلار برای 
دروازه بان س��ابقش است. به هر حال محدودیت هایی 
وج��ود دارد و مدی��ران باید رفعش کنند. سیس��تم 
رادیویی رفع خواهد شد و اگر نشد، مجموعه سازمان 

لیگ از طرف منابعش، کارش را خواهد کرد.
رییس فدراسیون فوتبال ادامه داد: منظور من این 
نیس��ت که دریچه توهین را باز کنیم. مدیر باشگاهی 
که از جیبش هزینه می کند و نه حق پخش می گیرد 
و ن��ه درآمد بالایی دارد، نباید حق انتقاد را هم از آن 
بگیریم. معنی این حرف ها این است که مقابل توهین 
را نگیریم بلکه باید زود هم مقابل آن ایستاد. فوتبال 
به قدری حس��اس ش��ده که یک تکل، کلی جلسه را 
می طلبد که در خص��وص آن صحبت کرد. تلاش ما 
اس��ت که بهترین ها را رقم بزنی��م. جامعه داوری ما، 
پاک ترین جامعه موجود در فوتبال و ایران است. من 
اطلاعات کافی دارم و در هر پستی از آن بودم؛ حتی 
همی��ن کمیته داوران. هیچ چی��ز بدی وجود ندارد و 
فقط حرف است. این مجموعه، مجموعه ای است که 
اگر س��ند محکمی مبنی بر اتفاق بدی وجود داشته 
باش��د، همه می ایس��تند و کسی س��کوت نمی کند. 
فدراس��یون سیس��تمی شده اس��ت و همه می بینند 
و دیگ��ر کاغ��ذی وجود ندارد. سیس��تم س��المی در 
فدراس��یون اس��ت. حق هم نداریم که چون محدود 
پول می گیریم، اشتباه کنیم. تاج همچنین در حاشیه 
دوره دانش افزایی داوران درباره انتخاب سرمربی تیم 
امید گفت: این هفته درباره سرمربی تیم امید تصمیم 
گرفته می شود. رئیس فدراسیون فوتبال درباره زمان  
مشخص ش��دن تکلیف سرمربی تیم ملی بزرگسالان 
هم اظهار داش��ت: فرصت هس��ت و در حال کار روی 

این موضوع هستیم.

کمیت�ه بین المللی پارالمپیک با تمجید از چهار دهه عملکرد 
موفق تیم والیبال نشسته ایران نوشت: هادی رضایی سرمربی 

این تیم بخش جدایی ناپذیر این موفقیت ها است.
به گزارش ایرنا، س��ایت کمیته بین المللی پارالمپیک در گزارشی با 
اش��اره به چهار دهه موفقیت والیبال نشسته ایران نوشت: این تیم در 
۹ حضور خود در پارالمپیک 7 مدال طلا و ۲ نقره کس��ب کرده است. 
هادی رضایی به عنوان بازیکن، کاپیتان و س��رمربی، بخش��ی جدایی 
ناپذیر موفقیت های ایران به شمار می رود. رضایی در سه پارالمپیک به 
عن��وان بازیکن و کاپیتان و در ۶ پارالمپیک به عنوان مربی در والیبال 

نشسته ایران حضور داشته است.
این مربی نامدار تیم ایران را در نوامبر سال ۲۰۲۲ در شرایط سخت 
میزبانی بوس��نی بدون واگذاری یک امتیاز به عنوان قهرمانی رس��اند. 
تیم هادی رضایی در حالی موفق به جشن قهرمانی در بوسنی شد که 

حت��ی یک امتیاز را در برابر رقیبان نیز از دس��ت نداد تا خود را برای 
آوردگاه پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس آماده کند.

در ادامه گزارش این س��ایت ب��ه نقل از هادی رضایی آمده اس��ت: 
مردم توقع زیادی از والیبال نشس��ته دارند و آنان به کس��ب س��همیه 
راضی نیس��تند. کس��ب عنوان نایب قهرمانی )مدال نقره( پارالمپیک 

برای والیبال نشسته در زمره ناکامی این تیم قلمداد می شود.
رضایی این را هم گفت: همانطور که مردم برزیل همیش��ه دوس��ت 
دارن��د تیم فوتب��ال آنها قهرمان جهان ش��ود، مردم م��ا در ایران نیز 
می خواهند و انتظار دارند که تیم والیبال نشس��ته مردان ما همچنان 
در صدر این رش��ته ورزش��ی در جهان باقی بمان��د. در ادامه گزارش 
NOC می خوانی��م:  یکی از س��تارگان والیبال نشس��ته ایران این تیم 
مرتض��ی مه��رزاد با قد ۲.۴۶ متر اس��ت. مهرزاد ک��ه در یک تصادف 
با دوچرخه دچار شکس��تگی لگن ش��ده اس��ت در خصوص حضور در 
والیبال نشس��ته گفت:  والیبال نشسته زندگی من را تغییر داد. والیبال 

نشسته ایران تیم منسجمی است که انتظار از آن بالا رفته است.

گزارشی NOC از موفقیت والیبال نشسته ایران با هادی رضایی

تاج: امیدوارم VAR را تا ۳ ماه آینده داشته باشیم

کفش آهنین برای سرمربی جدید سفارش دهید

جایگزینی یک نسل جوان و باانگیزه
افشاریان: 

صحبتی از کی روش و یا مربی خاصی مطرح نشده است

اولویت سرمربی جدید تیم ملی فوتبال باید جایگزینی 
یک نس�ل جوان و باانگیزه با ستاره های پا به سن گذاشته 
و نزول کرده باشد، ماموریتی سخت که به پوشیدن کفش 

آهنین احتیاج دارد.
به گ��زارش ایرنا، بلاتکلیفی نیمکت تیم ملی فوتبال تبدیل به 
یکی از چالش های این روزهای فدراسیون فوتبال شده و با وجود 
گذش��ت بی��ش از ۴۰ روز از پایان کار این تی��م در جام جهانی، 
همچنان خبری از معرفی س��رمربی جدید نیس��ت و آن طور که 

مهدی تاج خبر داده مذاکره با گزینه های مختلف داخلی و خارجی ادامه دارد.
در حالی قرار اس��ت در آینده نزدیک از س��رمربی جدید رونمایی ش��ود که به نظر می رسد شرایط تیم ملی 
به ویژه میانگین بالای سنی بازیکنان، سبب شده برخی از گزینه ها بعد از بررسی برای نشستن روی نیمکت 
ایران به ش��ک و تردید بیفتند. به طوری که رئیس فدراسیون فوتبال هم در صحبت هایی که اواسط هفته در 
حاش��یه مجمع هیئت فوتبال کرمانشاه داش��ت، عنوان کرد که هر مربی ای که هدایت تیم ملی را قبول کند، 

ایثار کرده است.
اعتراف تاج به ایثار کردن مربی ای که قرار است سرمربیگری تیم ملی را قبول کند، به خوبی گویای شرایط 
دش��واری است که س��رمربی جدید با آن روبروست و او باید برای نشستن روی نیمکت تیم ملی کفش آهنی 
بپوش��د و یک تیم افول کرده و رو به نزول را از بحرانی که دچار آن ش��ده عبور بدهد و به یک ش��رایط بهتر 

برساند.
س��رمربی جدید، تیمی را تحویل خواهد گرفت که با وجود اس��م های پرطمطراقی که در ترکیب آن دیده 
می شود، یک تیم پا به سن گذاشته است که به نیروی جوانی و بازیکنان تراز اول برای بلند شدن احتیاج دارد. 
تیم ملی در حالی در جام جهانی ش��رکت کرد که میانگین س��نی این تیم 2۸ س��ال و 11 ماه بود و ۹ بازیکن 
از لیس��ت 2۴ نفره تیم ملی بالای 3۰ س��ال سن داشتند و آخرین جام جهانی شان را پشت سر می گذاشتند. 
به همین خاطر س��تاره های پا به سن گذش��ته و خالی بودن تیم ملی از چهره های جوان آینده دار، بزرگترین 

چالش سرمربی جدید خواهد بود.
س��رمربی جدید روی نیمکت تیمی خواهد نشس��ت که برخلاف سال های گذشته، س��تاره هایش از دوران 
آرمانی  دور شده اند و باید این مربی به تک ستاره هایی مانند مهدی طارمی دلخوش کند، به خصوص که دیگر 
بازیکنان اسم و رسم دار تیم ملی هم با یک افت طولانی روبرو شده اند، به طوری که نه به دلیل عملکردشان، 
بلکه به دلیل اس��می که دارند، در ترکیب قرار می گیرند. س��رمربی جدید تیم ملی دیگر با یک تیم مدعی و 
س��تاره هایی که هر کدام در تیم های اروپایی برای خودش��ان بروبیایی دارند، مواجه نیس��ت و او تیمی را باید 

هدایت کند که به تغییرات اساسی برای بازگشت دوباره به روزهای اوج احتیاج دارد.
رقابت های تیم ملی در جام جهانی به خوبی گویای همه چیز بود، تیمی پیر و پا به س��ن گذاش��ته که برای 
عبور از این ش��رایط احتیاج به یک خانه تکانی بزرگ دارد، تیمی که با توجه روند سینوس��ی عملکردش در 

سال های اخیر به یک هوای تازه برای برون رفت از این شرایط نیاز دارد.
چنین شرایطی سبب شده سرمربی جدید با یک ماموریت سنگین و البته پرچالش و همچنین زمان بر روبرو 
باش��د و تغییر نس��ل تیم ملی یکی از مهم ترین برنامه هایی است که باید در اولویت های تیم ملی قرار بگیرد، 
ساختن یک تیم جدید و تازه نفس در شرایطی که فوتبال ایران از بازیکنان جوان و آینده دار که در یک دهه 
گذشته کمتر به آنها بها داده شده است، یکی از مشکلاتی است که سرمربی جدید برای پیدا کردن جانشینان 

ستاره های پا به سن گذاشته با آن دست و پنجه نرم خواهد کرد.

رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال گفت: در هیئت 
رئیس�ه فدراس�یون درباره ش�خص خاصی هیچ صحبتی 
نشده؛ نه کی روش و نه هیچ مربی دیگری فعلا مورد بحث 

نیست. همه صحبت های مطرح شده گمانه زنی است.
به گزارش ایرنا، خداد افشاریان در حاشیه کارگاه دانش افزایی 
داوران فوتبال درباره انتخاب سرمربی تیم ملی اظهار کرد: هنوز 
صحبت خاصی نکردیم. ان ش��اءالله با درایت رئیس فدراس��یون 
و اعض��ای هیئت رییس��ه بتوانیم با یک س��رمربی خوب به جام 
ملت های آس��یا برویم. هنوز درباره کس��ی فک��ر نکردیم. درباره 

کی روش یا شخص خاصی هنوز هیچ صحبتی نشده است.
افش��اریان در مورد اینکه گفته می ش��ود اعضای هیئت رئیسه فدراسیون موافق ماندن کی روش در تیم ملی 
هستند، گفت: درباره شخص خاصی هیچ صحبتی نشده؛ نه کی روش و نه هیچ مربی دیگری فعلا مورد بحث 
نیست. همه صحبت های مطرح شده گمانه زنی هستند. وی درباره وضعیت تیم ملی امید گفت: برای تیم امید 
زمان زیادی داریم اما باید در جلسه بعدی هیئت رییسه سرمربی را مشخص کنیم. بحث حضور حبیب کاشانی 
در تیم امید را هم نمی دانم از کجا آورده اید. چنین صحبت هایی وجود ندارد. درباره همه مسائل تیم ملی امید 
در جلس��ه هیئت رییس��ه صحبت خواهیم کرد. رئیس کمیته داوران در خصوص وارد شدن نام علیرضا فغانی 
به لیس��ت داوران استرالیا تصریح کرد: به عنوان یک ایرانی خوشحالم که فغانی به لیست استرالیا اضافه شده 
و افتخار می کنم که او آنجاست. با توجه به مهاجرت فغانی به استرالیا و اینکه او در این کشور اقامت دارد، به 
همین دلیل تصمیم گرفتیم که نام او از لیست داوران ایران خارج شود و روی تصمیم خود هم مصمم هستیم. 
وی در پاس��خ به این س��وال که اگر فغانی در فینال جام ملت های ۲۰۲3 سوت بزند، افتخار آن برای استرالیا 
خواهد بود نه ایران، اظهار داش��ت: او هیچ مس��ابقه ای را از دس��ت نداده و همه مسابقه های مهم را سوت زده 
اس��ت، اما طبق قانون کس��ی که قرار است در لیست داوران باشد باید حداقل 1۰ بازی سطح بالای آن کشور 
را س��وت بزند و به همین خاطر او دیگر داور ما نیس��ت. افشاریان درباره قضاوت پسرش در جام حذفی گفت: 
او پس��ر من نیست و داور این کشور اس��ت. 1۰ داور جوان در جام حذفی گذاشتیم و همه عالی بودند. تاج از 
زمانی که آمده، با نگاهی باز به مجموعه داوری داشته است. عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در خصوص 
قضاوت دیدار استقلال و تراکتور نیز توضیح داد: در بازی قبلی استقلال مقابل تراکتور با اشتباه کمک داور گل 
تراکتور آفساید گرفته شد ولی وحید کاظمی آن گل را صحیح اعلام کرد. اشتباه داوری همیشه وجود داشته 
و گاهی به سود تراکتور و گاهی هم به ضرر این تیم بوده است، اما بدون حب ّ و بغض باید بگویم که قضاوت 
کوپال ناظمی  در این بازی ش��اهکار بود. ش��اهکار او به اعلام پنالتی اول و پنالتی دوم برمی گش��ت که کاملا 
درس��ت بود. در قانون جدید داوری و در زمان ضربه پنالتی یک پای دروازه بان باید روی خط باش��د، اما وقتی 
دروازه بان 7۰ سانتیمتر جلو آمده، طبیعی است که کمک داور پرچم می زند. در این بازی تراکتور هیچ طلبی 
از داوری ندارد، چراکه تیم داوری خوش درخش��ید. رئیس کمیته داوران فدراس��یون درباره ادعای هوش��نگ 
نصیرزاده مبنی بر اینکه داوران یک ش��هر نباید برای تیمی از آن ش��هر قضاوت کنند، گفت: من حرف او را 
قبول ندارم. نزدیک به ۴۰ س��ال اس��ت که داوران استان تهران برای کل کشور قضاوت می کنند. شاید زمانی 
که خود او )آقای نصیرزاده( قضاوت می کرد نیز اینگونه بود. ولی هیچ داوری شرف و آبروی خودش را مقابل 
هیچ تیمی نمی فروشد. باید یک شائبه ای ایجاد شود که کسی این را بگوید. در این بازی )استقلال و تراکتور( 
چ��ه اتفاقی افتاده که این را می گوی��د؟ وقتی که هیچ اتفاقی رخ نداده، دلیلی برای مطرح کردن این صحبت 

نیست. ولی شاید من نیز باید در چیدن ارنج داوران دقت کنم و می شود اتفاقات بهتری رخ دهد.


